
SSB bestyrelsesmøde 9. september 2024 

Til stede: Henrik, Tove, Elsa, Maria, Erik, Peter & Mads (ref.) 

Afbud: Bjarke 

 

- Godkend dagsorden – ok  

 

- Godkend referat fra møde den 12. august  

Der blev tilføjet en uddybende forklaring under punktet 'Status på 

medarbejdere'. 

 

- Henvendelse fra Benny Schytte 

Henvendelsen er behandlet og bliver besvaret pr. mail.  

 

- Meddelelser 

Ingen meddelelser. 

 

- Gennemgang af de enkelte hold baseret på økonomi 

Punktet skubbes til næste bestyrelsesmøde. 

 

- Referat fra arbejdsgrupper 

Arrangementsgruppen – gruppen har mødtes og snakket om to 

arrangementer (julefrokost + fødselsdagsarrangement til foråret 2024). 

Planen er at invitere alle de frivillige til julefrokost den 29/11-2024, hvor 

seniorafdelingen i forvejen har booket Idrætsfabrikken til julefrokost.  

 

Digitalgruppen – mødes i morgen den 10. sept. (Henrik, Mads + Sabrina). 

 

Fremtids/visionsgruppen – vil prøve at lave to refleksionssamtaler. En lukket 

for SSB og en åben for Vesterbro. Gruppen mødes igen om 14 dage og aftaler 

nærmere. 

 

Seniorgruppen – mangler at finde dato til møde. 

 



Klubhusudvalget – der aftales et møde på næste bestyrelsesmøde v. 

Idrætsfabrikken. 

 

- Årshjul  

Ingen ændringer 

 

- Arbejdsmiljø på kontoret - status (ved Peter), snak, tiltag 

Det besluttes at der indkaldes til et ekstraordinært bestyrelsesmøde for at få 

drøftet dette punkt grundigt. Bestyrelsen mødes mandag den 16. september 

kl. 19. Mads indkalder via Outlook og spørger Bjarke om han kan deltage.  

 

- Evt. 

Fremover skal bestyrelsen modtage udkast til ref. senest torsdag i samme uge 

som sendes til bestyrelsen. Bestyrelsen sender evt. rettelser/kommentarer 

retur til Mads senest søndag aften. Mandag/tirsdag ligger Mads ref. ud på 

hjemmesiden.  

 

Forslag fra Tove om, at vi tilslutter os et tilbud om at være synlige på 

Motivu.dk. Enighed om at dette er en god ide. Yderligere opmærksom på, at 

der findes et kursustilbud fra DGI, som hedder YouTurn, som omhandler 

motionstilbud til motionsuvante.  

 

Henvendelse fra Settlementet B+U om samarbejde ift. skoleprojektet i 

Kødbyen. Bestyrelsen har brug for mere viden om dette projekt, inden den 

kan tage stilling til dette.  

 

Næste bestyrelsesmøde er mandag den 7. oktober fra kl. 17-19 på 

Valdemarsgade 4.  


